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KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA  

W KADENCJI 2010-2014 

(wspólne posiedzenie z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej) 
 

Protokół nr 3/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 10 lutego 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2011. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył 3 posiedzenie Komisji i przedstawił zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  

 

Ad. 2 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 2 z posiedzenia Komisji, które odbyło się             

26 stycznia 2011 r. 

 

Ad. 3  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego        

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na         

rok 2011.  

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski przedstawił projekt uchwały.  

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarski poinformował, że jest możliwość pozyskania środków 

z Ministerstwa Infrastruktury na dofinansowanie inwestycji drogowych na drogach 

publicznych  powiatowych i wojewódzkich. Wobec takiej możliwości Zarząd proponuje 

złożenie wniosku  na zadanie pn. „Przebudowa ul. Parzęczewskiej i ul. Targowej w Zgierzu”. 

 

Radny Arkadiusz Cichecki zapytał, czy doszło do rozmów z Ministrem Cezarym 

Grabarczykiem w tej sprawie i jakie są tego rokowania. 

 

Członek Zarządu Wojciech Budziarki  poinformował, że rozmowy prowadzone były 

kilkakrotnie. Jutro osobiście jedzie składać ten projekt. Jednak nie wie jaki będzie tego finał. 

Jest szansa. Trzeba z niej  skorzystać.  

 

Radny Bogdan Jarota oznajmił, że inwestycja ta jest jak najbardziej  potrzebna i nikt nie ma 

wobec tego żadnych wątpliwości. Jednak budzi się w nim jedno zastrzeżenie. Mianowicie 
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dwa tygodnie temu przyjmowany był budżet i nie było podobno żadnych możliwości ruchu 

jeśli chodzi o wydatki. Wystarczyły dwa tygodnie i Zarząd wyciągnął  rękawa 3.500.000 zł. 

W związku z tym poprosił  o traktowanie radnych troszeczkę poważniej. Dwa tygodnie to jest 

zbyt krótki czas, aby tak znaczące ruchy w budżecie  można było wykonywać. 

Następnie zaapelował do Zarządu o zwiększenie kwoty na bieżące utrzymanie dróg. To co 

dzieje się na drogach po zimie jest tragiczne. Odniósł się do drogi relacji Bratoszewice – 

Karnków, która istniał a teraz jej nie ma oraz ul. Ostrołęckiej w Głownie, która  jest w stanie 

katastrofalnym. Nie wyobraża sobie, żeby  za 309.000 zł, które jest przeznaczone na łatanie 

dziur było możliwe doprowadzenie dróg powiatowych do użytku. Dotyczy to również 

odwodnień dróg. 

 

Członek Zarządu oznajmił, że na takie ruchy pozwoliły bieżące działania Zarządu.  

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, które nieruchomości Skarbu Państwa planuje Zarząd 

sprzedać.  

 

Członek Zarządu odpowiedział, że Cesarkę koło Strykowa.  

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał,  jaka jest szacunkowa wartość tej nieruchomości.  

 

Skarbnik Powiatu poinformował, że jeszcze nie wiadomo. Będzie na to zadanie wyłoniony 

wykonawca.  

 

Radny Radosław Zaborowski poinformował, że ta nieruchomość jest dzierżawiona przez 

osobę fizyczną i jest ona zawarta do 2012 r.  

 

Członek Zarządu poinformował, że jest możliwość jej wypowiedzenia.  

 

Komisja przy 6 głosach za i 1 przeciwnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Ad. 4  

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

3-go  posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     


